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Li preocupg la 
grip aviar? 

• MAITE REQUENA 
A tots ens preocupa una 
mica. Quan va passar 
per la Xina van haver 
molts casos de gent que 
els hi va afectar, però 
espero que les autoritats 
competents posin els 
mitjans que calgui per 
evitar-ho i controlar les 
aus i les granges. 

• NÚRIA POU 
Sincerament no estic 
preocupada, jo crec que 
el govern prendrà les 
mesxires pertinents tot i 
que aquestes mesures 
que estan aplicant ara 
s'haurien d'haver aplicat 
abans però fins que no 
s'han sentit amenaçats 
no han fet res. 

• LUIS BELTRAN 
No era preocupa perquè 
penso que no arribarà 
aquí, encara està molt 
lluny. No estic molt al 
cas de les mesures que 
ha pres les autoritats 
competents en el tema 
però intento està 
informat sobretot 
escoltant la ràdio. 

• AURORA BENEITEZ 
No me preocupa el tema 
de la gripe aviar. Hay 
posibilidades de que 
llegue hasta aquí, però 
esperemos que no mute 
para las personas. Creo 
que al gobiemo le ha 
venido de sorpresa que 
pudiera llegar hasta 
Europa. 

• CLERINASANTILLÀN 
Para mi es nueva, pero 
sí que me preocupa. 
Pienso que el gobiemo 
esta tomando las 
medidas necesarias pero 
creo que estan asustan-
do adelantàndose a los 
hechos, hay confusión 
en el tema. Trato de 
estar informada. 

• MERCÈ GÓMEZ 
Trobo que és un tema 
molt important, que 
espero que aquí el 
tinguin controlat. Jo 
crec que no cal espan-
tar-se.Confio que el 
govern apliqui totes les 
mesures per controlar-
ho, i intento informar-
me per ràdio i premsa. 

• CRISHNA FERNANDEZ 
Em preocupa bastant, 
perquè sóc poUaire. En 
l 'apartat sanitari no em 
preocupa tant com en 
l'econòmic ja que 
l'aspecte està molt 
controlat, almenys aquí. 
Crec que el Govern ha 
posat totes les mesures 
necessàries. 
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